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Wniosek do projektu budZetu Miasta Wloclawek
na rok budZetowY 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Woclawek na rok 2020 ptzedstawiam

nastgpuj4c4 propozrycj4 do projekfu budZetu dotyczqce zadama;

Remont ulicv Kombatant6w

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadaniaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok

budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Nawierzchnia ulicy Kombatant6w w wigkszo3ci

ulozona jest Wzezwlascicieli nieruchomoSci tej ulicy. Przypadkowo6i material6w, zklfirychulozona jest

nawierzchnia stanowi powzvny problem zar6wno dla pieszych jak i zmotoryzowanych.

Na ulicy r6wniez brakihodnika. Wszystko to sprawia,2ebezpieczefstwo pieszych jest szczeg6lnie

zagroZone. Meszkat'rcy oczekuj4 ujednolicenia nawierzchni ulicy zmatenal6w (ztrvt. p\rt azurowych),

a w najblizszej przysAoSci r6wnie|vlolenia chodntka.
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